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országgyű lési képviselő

írásbeli választ igénylő kérdés
Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Varga Mihály nemzetgazdasági miniszternek

„Pontosan mely iskolákat érintették a pedagóguslétszám-változások és ez pontosan hány
főt jelentett intézményenként? ”

Tisztelt Miniszter Úr!

A szakgimnáziumi tantervek bevezetésével kapcsolatban egymásnak ellentmondó híreke t
hallgattunk, ami a pedagógusok alkalmazását illeti . Egyes hírek szerint a komplex
természettudományos tantárgy bevezetése miatt pedagógusokat bocsátottak el vagy helyezte k
át másik iskolába, míg pl . Cseresnyés Péter munkaerőpiacért és képzésért felelős államtitkár a
szerint „több szakképzési centrum főigazgatója jelezte, hogy több természettudományos
tárgyat oktató tanár felvételére lenne szüksége” .

Öntsünk tiszta vizet a pohárba, nézzük meg a konkrét változásokat! Ezzel kapcsolatban a
következő kérdéseket teszem fel :

1. Történtek-e pedagógus elbocsátások a szakgimnáziumi átalakítások miatt, és ha igen ,
pontosan mely iskolákból és hány pedagógust bocsátottak el ?

2. Volt-e szükség pedagógusok áthelyezésére másik intézménybe a szakgimnáziumi
átalakítások miatt, és ha igen, pontosan mely iskolákból és hány pedagógust helyeztek á t
és hova?

3. Pontosan mely iskolák jelezték, hogy több természettudományos tárgyak oktató taná r
felvételére lenne szükség? Vettek-e fel új természettudományos tárgyakat oktat ó
pedagógust a szakgimnáziumi átalakítások miatt, ha igen, akkor pontosan mely iskoláb a
és hány főt?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2016 . szeptember 5 .

Tisztelettel,
Iko ty István

országgyűlé i képviselő (LMP)
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